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ŠÉF SEZNAMU K VAKCÍNĚ

Ivo Lukačovič na archivním snímku. Foto: ČTK
1

Domov

Echo24, 
jhr

 7. listopadu 2021

Sdílet:

Majitel a zakladatel internetové společnosti Seznam Ivo Lukačovič
se rozepsal o tom, proč podle něj někteří lidé stále odmítají vakcínu
proti koronaviru. Potíž vidí v tom, že se k nepřesvědčeným nedostanou
relevantní informace, lidé je nepochopí a neexistuje vůle správné
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informace opakovaně vysvětlovat. Nepřispívá ani nekompetentnost
politiků, nedůvěra ve farmaceutické firmy nebo nespravedlnost
systému, míní Lukačovič.

Majitel Seznamu se nad otázkou neočkovaných lidí zamyslel
v twitterovém vláknu. „Kromě klasického imunitního systému má každý
z nás ještě tzv. Behaviorální Imunitní Systém (BIS). Je to obranný
mechanismus v našem mozku. Ten má za úkol zajistit, abychom
se jako jedinci patogenům zdaleka vyhnuli,“ napsal Lukačovič.

Toto vlákno se netýká konspiračních antivaxeru a popíračů.
  

Já osobně mám pro napsání tohoto vlákna NULOVOU kompetenci.
  

Jsem jen nedostudovaný programátor.

— Ivo Lukacovic (@ilblog) November 7, 2021

Jenže zatímco u jedné části společnosti převládne strach z koronaviru
nad strachem z očkování, u těch druhých zvítězí averze k vakcinaci
neznámou látkou. Lidé se často zaklínají tím, že očkování podstupují
dobrovolně, připomíná. „Za případné zdravotní důsledky plynoucí
z očkování, si tedy mohu jen já sám. Covid ale dostanu nedobrovolně.
Za případné důsledky tedy sám nemohu,“ míní.

„Západ se probudí po koroně v troskách. Žádný návrat k normálu nebude“

Echo24 , 8. ledna 2022

UNIKÁTNÍ KNIHA PROMĚNY SVĚTA
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Za neochotou se očkovat vidí především nedůvěru k politickým lídrům,
kteří vakcínu prosazují. „V USA panuje i obrovská nedůvěra
k farmaceutickému průmyslu, který v poslední době zaplatil
na pokutách desítky miliard dolarů. Za zatajování dat, vědomé
poškozování uživatelů medikamentů a podobné nekalé praktiky.
Spousta lidí, kteří se bojí očkování, udává, že byla v minulosti nějakým
způsobem “poškozena systémem”, ať už se jedná o nějakou
nespravedlností ze strany státní správy, či zdravotnictví. Nedůvěra
k vakcíně, tedy jenom odráží jejich předchozí zkušenost,“ myslí si
Lukačovič. Jiní jsou zase zklamáni z toho, že očkování spolehlivě
neochrání před hospitalizací, dodal.

V prvé řadě se ale k lidem nedostanou podložené informace o tom, že
očkovaní se vyhnou těžkému průběhu nebo že v nemocnici skončí
i naočkovaní senioři, protože jich je velká skupina a mohou je trápit
i jiné zdravotní potíže. „Skupina konspiračních antivaxerů je sice
hlasitá, ale velmi malá. Přesvědčit ty ostatní k očkování je velmi
snadné. Stačí do čela celé akce postavit autoritu, zvýšit k vakcíně
důvěru a nabídnout očkovaným nějaké výhody. A v první řadě se je
naučit chápat,“ zakončil Lukačovič.

„Smrt dítěte se mě vždy dotkla. U dcery jsem věřil, že zápas bude delší“

Echo24 , 13. srpna 2023

ROZHOVOR S PROF. KOUTECKÝM
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Lukačovič v roce 2019 opustil pozici předsedy představenstva
společnosti a nadále není ani jeho členem. Věnuje se svým globálním
projektům, zejména aplikaci pro předpověď počasí Windy.com, ale
nadále zůstává jediným majitelem Seznamu.

Seznam.cz loni zvýšila čistý zisk o 13 procent na 1,33 miliardy korun.
Tržby stouply o 5,5 procenta na 4,95 miliardy korun. Celý zisk, vyjma
příspěvku 17 milionů do sociálního fondu, by měl být podle návrhu
představenstva převedený na účet nerozděleného zisku firmy.

„Český klín v německém těle je zázrak. Češi jsou historicky úspěšní“

Echo24 , 11. listopadu 2021

UNIKÁTNÍ KNIHA PROMĚNY SVĚTA
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Seznam.cz koronavirus
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